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1 Waarom sta je op de vakbeurs?
“Dit is voor ons een belangrijke gelegenheid 
om in contact te komen met onze doelgroep, 
mensen die zich bezighouden met alle aspec-
ten van de openbare ruimte. We willen laten 
zien dat onze oplossing die gericht is op groen-
beheer ook heel goed past in het concept van 
een Slimme Wijk.”

2 Wat verwacht je van deze dagen?
“We hopen veel gesprekken te voeren die 
leiden tot samenwerkingen om groen in de 
openbare ruimte slimmer, duurzamer en trans-
paranter te gaan beheren. Ook zoeken we 
gemeenten en bedrijven die met ons aan de 
slag willen op het gebied van Smart City.”

3 Wat gaan de bezoekers op deze vakbeurs 
zien?
“Er zijn veel actuele ontwikkelingen waarop 
door leveranciers wordt ingespeeld met inno-
vaties. In de openbare ruimte alles komt alles 
samen, dus er zijn steeds meer dwarsverban-
den.”

4 Waarom mogen de bezoekers je stand 
beslist niet voorbijlopen?
“ConnectedGreen heeft zich in de praktijk 
bewezen en levert concrete besparingen op. 
Alle gemeenten en groenvoorzieners zijn bezig 
met waterbesparing, kostenbesparing, CO2 
besparing en nieuwe/transparante samen-
werkingsvormen. ConnectedGreen biedt dat 
allemaal.”

5 Wat zijn de belangrijkste ontwikkelingen 
in de Openbare Ruimte de komende tijd?
“Dat zijn er 3:
1. Groen wordt steeds belangrijker 
2. Alles wordt ‘slim’ 
3. Opdrachtgevers en opdrachtnemers gaan 
    creatiever samenwerken”
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